

Press Release

Urban Group receives 121 awards in “2023 Friends of EcoPark”

For immediate release

15th December, 2023

Urban Group and 7 of its associated companies, including Urban Property Management Limited, International Property Management Limited, Turning Technical Services Limited, Broadway-Nassau Investments Limited, Paramatta Estate Management Limited, Harbour Heights (Management) Limited and Lei King Wan (Management) Limited, together with 113 properties under the management of Urban, received a total of 121 certificates in the presentation ceremony of “2023 Friends of EcoPark”, recognizing the Group’s outstanding performance in promoting environmental protection and implementing green management practices in our daily business operations. The ceremony was held at the Hong Kong Convention and Exhibition Centre in Wan Chai on 12 December 2023, with the presence of officiating guests, including Ms. Diane WONG Shuk-han, JP, the Under Secretary for Environment and Ecology Bureau.

Dr. Edmond Cheng, Managing Director of Urban Group remarked, “This year marks the 8th consecutive year of participation by Urban Group in this event. Over the years, we have been committed to innovation and upholding the corporate mission of ‘Caring for the Environment, Promoting Green Living’, fostering sustainable development and environmental conservation. We are dedicated to fulfilling our corporate social responsibility by actively engaging in various waste recycling and energy-saving initiatives. Additionally, through organizing environmental activities, we aim to enhance stakeholders' environmental awareness and collectively promote sustainable living.”

The “Friends of EcoPark” program was launched by the Environmental Protection Department in 2010, which aims to promote collaboration between public and private organizations, inspire corporate social responsibility, and encourage the reduction, reuse, and recycling of waste resources.

富城物業管理有限公司 Urban Property Management Limited 物業管理公司牌照號碼 PMC Licence No.: C-086120

總辦事處 Head Office：香港九龍九龍灣宏開道8號其士商業中心16樓 16/F., Chevalier Commercial Centre, 8 Wang Hoi Road, Kowloon Bay, Kowloon, Hong Kong.

電話Tel: (852) 2626 7333 傳真Fax: (852) 2626 7700 網址Website: www.urban.com.hk

富城集團「最佳品質管理」—「香港優質管理獎—大獎」得主(2003)•「最佳人力管理」—「亞洲」大獎(2005)及「香港」大獎得主(2003-05)•「最佳物業管理」—香港房委會「最佳物業管理公司大獎」得主(1998-2003)
 「最佳設施管理」—香港設施管理學會「最佳設施管理金獎」得主(2004)•「最佳環保管理」—「香港環保企業獎金獎」得主(2002-04)•「最佳業務管理」—「創新」大獎(2003)及「客戶關係管理」大獎得主(2004)•「最佳企業公民」—「商界展關懷」得主(2002-07)
 「最佳國際品牌」—「福世大中華企業品牌年獎」得主(2007)•「最佳企業品牌」—資本雜誌「資本企業成就獎」得主(2007)•「最佳商業品牌」—「香港超級品牌」(2004)及「香港商業超級品牌」得主(2006)

Urban Group Best in Quality Management – HKMA Quality Award - Overall Winner (2003) • Best in People Management – Asia (2005) and HK (2003-05) • Best in Property Management – HKHA Best PMA Award (1998-2003)
 Best in Facility Management – HKIFM Best Managed Facility Gold Award (2004) • Best in Green Management – Eco-Business Award (2002-04) • Best in Operations Management – Innovation (2003) and CRM (2004) • Best in CSR – Caring Company (2002-07)
 Best in International Branding – Prime Award for Best Brand Enterprise in Greater China (2007) • Best in Corporate Branding – Capital Magazine Outstanding Enterprise Award (2007) • Best in Business Branding – Superbrands HK (2004) and Business Superbrands HK (2006)



富城集團
Urban Group
A Member of FSE Lifestyle

傳媒訊息



Media Information



Dr. Edmond Cheng, Managing Director of Urban Group (Front row, 9th from Right) and Mr. Bevis Leung, Executive Director of Urban Group (Front row, 10th from Right) attended the presentation ceremony and joined the representatives of awarded properties in group photos to celebrate the joy of achievement.

PMC Licence No.

- Urban Property Management Limited (C-086120)
- International Property Management Limited (C-839393)
- Broadway-Nassau Investments Limited (C-036453)
- Paramatta Estate Management Limited (C-604117)
- Harbour Heights (Management) Limited (C-728741)
- Lei King Wan (Management) Limited (C-334821)

富城物業管理有限公司 Urban Property Management Limited 物業管理公司牌照號碼 PMC Licence No.: C-086120

總辦事處 Head Office : 香港九龍九龍灣宏開道8號其士商業中心16樓 16/F., Chevalier Commercial Centre, 8 Wang Hoi Road, Kowloon Bay, Kowloon, Hong Kong.

電話Tel: (852) 2626 7333 傳真Fax: (852) 2626 7700 網址Website: www.urban.com.hk

富城集團「最佳品質管理」—「香港優質管理獎—大獎」得主(2003)•「最佳人力管理」—「亞洲」大獎(2005)及「香港」大獎得主(2003-05)•「最佳物業管理」—香港房委會「最佳物業管理公司大獎」得主(1998-2003)
「最佳設施管理」—香港設施管理學會「最佳設施管理金獎」得主(2004)•「最佳環保管理」—「香港環保企業獎金獎」得主(2002-04)•「最佳業務管理」—「創新」大獎(2003)及「客戶關係管理」大獎得主(2004)•「最佳企業公民」—「商界展關懷」得主(2002-07)
「最佳國際品牌」—「盛世大中華企業品牌年獎」得主(2007)•「最佳企業品牌」—資本雜誌「資本企業成就獎」得主(2007)•「最佳商業品牌」—「香港超級品牌」(2004)及「香港商業超級品牌」得主(2006)
Urban Group Best in Quality Management - HKMA Quality Award - Overall Winner (2003) • Best in People Management - Asia (2005) and HK (2003-05) • Best in Property Management - HKHA Best PMA Award (1998-2003)
Best in Facility Management - HKIFM Best Managed Facility Gold Award (2004) • Best in Green Management - Eco-Business Award (2002-04) • Best in Operations Management - Innovation (2003) and CRM (2004) • Best in CSR - Caring Company (2002-07)
Best in International Branding - Prime Award for Best Brand Enterprise in Greater China (2007) • Best in Corporate Branding - Capital Magazine Outstanding Enterprise Award (2007) • Best in Business Branding - Superbrands HK (2004) and Business Superbrands HK (2006)